
B-møde 6/10-2024, hos Anne Dorte 

Punkt 1/Johanna  
Bordet rundt – alt vel bordet rundt. Forskellige betragtninger ift. dagsformen hos b-
medlemmerne. 

Punkt 2/Johanna 
A) Nationalpark Køge bugt. Anne har meldt sig til at deltage i 3 timers høringsmøde. 
Hvilke aspekter skal vi tage højde for ift vores rovand?  Hvordan kan vi se at vandet bliver 
bedre? Hvilke restriktioner ift vores evt. vinter/roning? Definition af området køgebugt?  
B) Hædringer og indstilling til hædringer; 
Vi er blevet opmærksom på at der er mulighed for hædring. Derfor er vi blevet enige om 
at drøfte hvordan vi fremadrettet i HVK indstiller medlemmer til hædring. 
Vi ønsker at kunne hædre årets HVK`er. Hvad er definitionen/ kriterier på årets HVK’ er 
Anne og AD har en skriveopgave ( efter uge 43) ift. hædringspolitik fremadrettet. 
Medlemsmøde april bliver der løftet sløret for kriterier for hædring af årets HVK´er. 
C) Sponsorpulje og elitepulje 
Der bliver afrapporteret den 10/10. Og der skal søges senest 1/11. Søren og Joanna står 
for ansøgninger. Johanna sender rundt i bestyrelsen når ansøgning er udarbejdet. 
D) Generalforsamling formulering af Agenda: 
1 Bestyrelsen indstiller til Kontingentstigning for alle medlemmer. 
2 Bestyrelsen på valg: Bjarne, Søren, Johanna, Bo. Sidstnævnte ikke på genvalg. 
Anne Dorte fratræder bestyrelsesarbejdet. 
3 Ejvind og Leon har efter mange år som bådreparatør ønsket at stoppe. Vi skal 
uddannet nogle til at kunne  overtage bådreparation. 
4 Opsamling og vigtigste resultater på sprørgeskema undersøgelse  
Anne ønsker et punkt ift. spørgeskemaer 
5 Båddåb. 

Rettidig agenda til generalforsamling onsdag 30/10 kl 18, udsendes 10 dage før altså 
20/10. Anne Dorte udsender. Inge ”bakker op”. 
E) Status på ny husmand: 
Vi arbejder på en model hvor vi har HP, Jan og Jørgen som et husmandsudvalg. 
Bestyrelsen indstiller Jacob til Husmandsposten.  

F) (Anne) Er der behov for efterårsoprydningsarbejdsdag / vinterklargøring af klubben? 
Arbejdsdag – oprydning og klargøring af klubben inden vintersæson. Forventet  2 timer. 
Vi i bestyrelsen vil gerne have at det er en fælles opgave. Bo laver FB opslag 

Aftale om bestyrelsesdag. Punkt udgår pga. aflysning af b-møde 26/9. 
Tilgengæld bliver 15/1-2025 ny dato for temaaften. Kl 19-21:30. 

G) Fællesdrev: punkt flyttet til næste b-møde. 
 



Punkt 3/ Inge 
Økonomiens tilstand 
Inge udfordret ift. at lave budgetter. For eksempel; 
Gas betales 2 steder. 28.000 kr. betales i år. 10.000 kr. stigning. Vandforbruget er også 
steget. Renovation er steget. 
Lokaletilskudspuljen er også under pres. Vi får nu 16,5% dækket af tilskud. Reelt skal 
der tilbagebetales 28.000. Det er ikke stationært og svært at lave budget. 
Opfordre medlemmer bruger mindre vand. Bo skriver ud på FB. 
Gasfyr i fremtiden? Fjernvarme på et tidspunkt. 
239 medlemmer og 6 nye på vej. 
Vi opfordrer medlemmer til at få lagt kontingentbetaling på betalingsservice. Der er 
mange som ikke får betalt til tiden. Der bliver brugt mange timer på at rykke medlemmer 
for betaling. 
Der er styr på det, og vi har i HVK en god likviditet. 
I 2026 har HVK 100 års jubilæum. 
Efter GF har Inge brug for et referat af seneste GF , vedtægter som er signeret og dateret 
af de tegningsberettigede. 
 

Punkt 4/ Anne 
Temadag dato: 15/1-2025 
Penge til klubkassen. Punkt til 2025. Finde ud af hvornår der er arrangementer på 
havnen så vi evt kan lave mad/kagebod. 
Genbrugshal er også en mulighed. Frivilige foreninger sorterer og sætter i genbrugshal  
Forening står for salgsdagen.  
Der er mulighed for at tjene 30-50.000kr til klubben. Anne finder ud af om der kunne 
være plads til os til en tjans.  

 

Punkt 5/ Anne Dorte 
Referat skal fortsat lægges på FB. Men hvordan får vi bestyrelsens arbejde tydeliggjort? 
Beslutningen er at referatet fremadrettet bliver udsendt på mail. Og Bjarne sætter  fysisk 
referat op på opslagstavle i klubben. 
HVK hjemmeside skal opdateres nu. Søren og Johanna spørger Chris og  laver manual til 
Chris. 

Dato for Skadesforebyggelse foredrag med Mette Barfoed. AD kontakter Mette Barfoed. 
Hvilke dage har Mette ledig? Helst onsdag eller torsdag. Hvad foreslår Mette? 
Skadesforebyggelse og teknik.  

 

 



Punkt 6/ Bo  
Husets tilstand 
Der kæmpes med brusere igen. Svært at få håndværkere til at vende tilbage. Der er 
spurgt ind til alternativ til brusere. Svært at få folk til at udføre lovede opgaver.  
Der skal tænkes økonomi. Bo stopper ikke med at lave noget i klubben og vil stadig 
gerne spørges. Det er blot ansvaret Bo slipper med Husmandstitlen. 

Punkt 7/ Bjarne  
HVK har fået et indkaldelse til havneudvalgsmøde 31/10. Bjarne skal spørge om: 
Hvordan bliver det med Kajakautomaten?  
Hvordan kommer dem som lejer kajak til at gå på vandet fra? 
Hvad er planen for roklubben?  
Havnefest hvornår?  
Hvornår foregår der noget på havnen? Havnekalender? Information omkring aktiviteter? 
 

Punkt 8/ Søren  
Forsikringsafklaring udskydes til næste b-møde. Tilgengæld har vi købt roklubbens 
motorbåd for 10.000 kr. Ole og Søren maler bunden. Der er købt maling ind til det.  

 

Punkt EVT.: 
Søren: Aktiv sommer skal følges op på. Der skal laves faktura til kommuen. Søren og 
Johanna finder en dag. 
DKF´s årsmøde i Korsør 23.24.-11. Vi skal have nogle tilmeldte. 2/ 11 er deadline for 
tilmelding. Søren undersøger om han kan finde tid. Evt. Bjarne. 
Emma og Magnus fortælle om OL til medlemsmøde i april Søren spørger. 

Bjarne: Hvad gør vi ift. at Ole ikke ejer Dansprint mere ift. at skaffe reservedele? Der 
tales sammen med de nye ejere om samarbejde med HVK. 

Bo: Bo siger tak for denne gang. Sørger for ostebord til GF. 

Inge: Vil gerne prøve at søge fonde i det nye år 

Anne: Forslag til  dato i november for B-møde: Tirsdag 19/11-24 eller 26/11, hos 
Johanna. 
 
 

 
 

 


